
Referat af brugerrådsmøde 21/10-2020 

 

Fraværende – Mira 

Vibeke og Sarah har meldt sig ud. 

Tilstede – Maya, Charlotte, Karina, Daniel, Marianne og Ulla 

 

Nyt fra klubben:   Rene har meldt sig ud og Emma Aabo er kommet ind i stedet. Der bliver set på at lave et detaljeret budget 
for næste år og regnskab for dette år.   

Der er blevet nyt dommertårn i ridehuset som er noget større end det nuværende. Det er isoleret og lydanlægget kan stå 
der fast. 

 

Hjemmesiden er ved at blive lavet om og her vil også fremgå en stævnekalender.  

Klubben har pt. 188 medlemmer.  

 

Nyt fra ridecentret. Rideskolerytterne vil få noget refusion fra perioden, hvor der har været lukket ned. Der har været 
ridelejre som er gået rigtig godt.  

Vi har fået nye undervisere til onsdag og torsdag. Der skal igen til at være rideskole om fredagen. Der er mange på 
venteliste, som er blandet af begyndere og øvede. Rideskolen har fået lov at låne 2 privatheste til voksenholdene. 

Det er blevet afgjort at der er afsat kr. 7 mill til renovering. Vi kan så småt gå i gang med lobbyarbejde omkring hvad kan 
være smart når den endelige plan skal laves. 

Der er ved at blive gjort klar til en del mere fold. 

 

Vi skal have alle vores politiker og vedtægter gennemgået. 

 

Næste møde onsdag 6/1 kl. 18.30.  


